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Folketingets Finansudvalg 

 

Folketingets Finansudvalg har d. 12. december 2024 stillet følgende spørgsmål 

nr. 7 (alm. del) vedr. aktstk. 119 til social- og boligministeren, som hermed be-

svares. Spørgsmålet er stillet fra Lisbeth Bech-Nielsen (SF). 

 

§ 15 Spørgsmål 7  

Vil ministeren – i forlængelse af spørgsmål 6 om anvendelse af midler i et gi-

vent år – oplyse, hvordan det at tilføre uforbrugte midler til civilsamfundsorgani-

sationer adskiller sig fra at tilføre uforbrugte midler til professionshøjskolerne, 

som ministeren lagde op til med aktstykke 87 om omprioritering af midler til ud-

dannelse på det specialiserede socialområde, som blev afgjort og godkendt i 

Finansudvalget 5. december 2024? 

 

Svar:  

Midlerne afsat til professionshøjskolerne ved akt. 87 af 5. december 2024 er af-

sat til udvikling og gennemførsel af uddannelses- og efteruddannelsesaktivite-

ter af medarbejdere på tilbud på det specialiserede socialområde. 

 

Midlerne har ikke til formål at dække professionshøjskolernes generelle drift, 

men har karakter af projekttilskud til et konkret projekt, som vil vare over flere 

finansår (konkret 2024-2028).  

 

Det fremgår af aktstykket, at støtten kan gives som et tilsagn om tilskud i frem-

tidige finansår med henblik på at projektperioden kan løbe ind over fremtidige 

finansår, jf. budgetvejledningens pkt. 2.2.11. 

 

 

Med venlig hilsen 

Sophie Hæstorp Andersen  

Social- og boligminister 
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